
2015 Valgoplæg til HB: Hanne Præst Pedersen 

At sidde i Hovedbestyrelsen er berigende og ansvarsfuldt. At være med hvor 
tingene besluttes, at se ting fra flere sider og give min mening med i debatten 
inden beslutninger sætter jeg stor pris på. 

I hovedbestyrelsen vil jeg arbejde for at vi får ansat bioanalytiker til alle 
opgaver i vores fag. Samtidig vil jeg arbejde på at alle de laboranter og andet 
sundhedspersonale vi har ansat får en fair behandling med hensyn til løn og arbejdsopgaver. 

Jeg ønsker også at arbejde på at udvikle vores uddannelse til repræsentanterne på alle 
niveauerne. At være med til at udvikle vores fagforening til gavn for ledere, mellemledere og basis 
gruppen. 

Jeg har før siddet i Hovedbestyrelsen dengang vi havde kredsene og har i årene derefter været 
suppleant. Jeg syntes arbejdet og den indflydelse man har her er spændende og udfordrende. Det 
kræver selvfølgelig man sætter sig ind i mange ting.  

 


